
 

 
∆ΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

 
Προς τους Καταναλωτές νερού 
 
Το νερό είναι δηµόσιο αγαθό. Η ποσότητά του κάθε χρόνο σε σχέση µε 
τις καιρικές συνθήκες όλο και λιγοστεύει λόγω του φαινοµένου του 
θερµοκηπίου. ∆υστυχώς τις προηγούµενες δεκαετίες δεν έγιναν 
υποδοµές, δηλαδή µεγάλα ή µικρά φράγµατα για να λύσουµε το 
πρόβληµα της λειψυδρίας. Τώρα υπάρχει υπερκατανάλωση χωρίς όπως 
προείπα να υπάρχει τρόπος εξεύρεσης παραπάνω νερού. Ακόµα και 
γεώτρηση να κάνεις δεν κερδίζεις και πολλά πράγµατα αφού τελικά ο 
υδροφόρος ορίζοντας είναι ένας, αλλά και η κείµενη νοµοθεσία είναι 
τέτοια που ουσιαστικά δεν επιτρέπει να γίνουν καινούργιες. Άρα κυρίες 
και κύριοι προσέχουµε και δεν καταναλώνουµε άσκοπα σε αυλές, κήπους 
και γενικότερα. Όποιος ανεύθυνα οµολογεί άλλες λύσεις να έρθει να 
συζητήσουµε δηµοσίως και επίσηµα. 
 

Ο ∆ήµαρχος Στυλίδας 
 

Απόστολος Γκλέτσος 
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